
Z A P I S N I K
5. (IV) zapedničke sjednice Opstinskog vijeća i Vijeća radnih 
zajednica Skupštine opštine, održane u četvrtak lo. jula 1969. 
godine u Vijećnici doma kulture u Banjoj Luci

Sjednica oe počela u 8 časova i 2o minuta.
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opštine 

Živko Babić.
Zapisnik vodi radnik organa uprave Saaija Plićanić.
Sjednici prisustvuju poslanici:Ivica Jajčević, Hasan 

Kapetanović Tasim Mešinović, Milorad Popović i Rade Zarić.
Predsjednik Živko Babić otvara sjednicu i konstatuje 

da je prisutno 9 2, a otsutno 38. odbornika.
Najavili su izostanak sa sjednice odbornici: Adem Biš- 

ćević, Vahida Čerimagić, Kada Davidović, Štmsudin Mulaomerović, 
Stevo Vućković, Ranko Bucalo, Luka Bročeta, Nadža Cripljanin, 
Mustafa Duraković, Razija Haznadar, Behija Kapetanović, Vlado 
Kojić, Irfan Maglajlić, Drago Radmanović, Drago Robović, Leven- 
ka Stefanović, Dušan Tomić, Branko Tojčić, Vaso Višekruna, Zelj- 
ko Katalina, Djordj'e Kovačević, Stanislava Vuković i Bratoljub 
Regodić.

Nisu najavili izostanak sa sjednice odbornici: .LtJubo- 
mir Bajić, Mato Kurtović, Djuro Korica, Branko Reljić, Žarko Ve- 
ćernović, Nada Adamović, Milenko Dimitrijević, Semso Hadžimujia, 
Marinko Jašić, Bosa Lovrić, Nada Marković, Djuro Rokvić, Žarko 
Sabljić, Muruveta Softić i Zdravko Stupar.

Predsjednik Živko Babić predlaže dopunu dnevnog reda 
slijedećim:

I. Dopunu tačke 15. dostavljenog dnevnog reda slijede- 
ćim predmetima iz oblasti imovinsko-pravnih odnosa:

g) prijedlog Rjesenja 0 davanju na torištenje nAuto- 
servisu" - servisno remontnom i trgovinskom preduzeću Banja Luka, 
bez naknade nepokretnosti u drustvenoj svojini i to: 4. poslovne 
zgrade koje se nalaze na parceli broj 83/3 i 2 poslovne prosto- 
rije koje se nalaze na parceli broj 83/7 i 1 poslovna prostorija 
koja se nalazi na parceli broj 83/6 , sve upisane u z.k. ul. br. 
8 7. K.O. Derviši. Pored poslovnih zgrada daje se i zemljište na 
kojem se nalaze pomenute poslovne z0rade;

h) prijedlog Zaključka o dodjeli neizgradjenog gra- 
djevinskog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka, radi izgra- 
dnje osmogoaišnje škole u naselju "Borik";

i) prijealog Zaključka o dodjeli gradjevinskog neiz- 
gradjenog zemljišta Mizarak Gojku, radi izgradnje stambene zgra- 
de;
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3) prijedlog Egešenja o izmtjeni Rjeaenja N00 Banja 

Luka, broj 04-PT-264 od 21.5.1963. godine o dođjeli gradjevi- 
nskog neizgradjenog zemljišta Trninić Ivlići iz Banja Luke.

2. Prijedlog Rješenja o korištenju sredstava budžet- 
ske rezerve.

Dopuna je prihvaćena.
Odbornik Ivan Pail postavlja pitanje zašto nije za da- 

našnju sjeanicu pripremljena Informacija o realizaciji predsta- 
ničnog prostora u Predgradju, kod željezničkoj stanici.

Predsjednik Živko Babić predlaže da Tasim Mešinović 
u svojstvu direktora Stambenog preduzeća podnese Informaciju o 
tome.

Zatim, predsjednik konstatuje da je Skupština za dana- 
šnju sjednicu usvojila slijedeći

D N E V N I  R E D
1. Prijeđlog Programa izzade društvenog plana razvoja 

opštine Banja Luka, za period od 1971. do 1975. godine.
2. Informacija o sprovodjenju Zakona o radnim mjestima 

na kojima se imaju zapošljavati invalidi raaa.
3. Informaci,ja o sprovodjenju Osnovnog zakona o uvodje- 

nju 42. časovne radne sedmice.
4. Prijedlog Odluke o propisivanju mjera društvene kon- 

trole cijena.
5. Prijedlog Odluke o odredjivanju uslova za prodaju 

proizvoda samostalnih zanatlija van poslovnih prostorija.
—  6. Prijedlog Rješenja o imenovanju Staba narodne odbra- 

ne opštine Banja Luka u ratu.
7. Prijedlog Zaključka o prenošenju nadležnosti sa Sku- 

pštine opštine Banja Luka na Savjet narodne odbrane opštine Banja 
Luka za regulisanje odnosa koji proizlaze iz djelokruga rada Sta- 
ba narodne odbrane opštine Banja Luka.

8. Prijeulozi rjesenja:
a) o razrješenju načelnika Sekretarijata za privredu,
b) o postavljenju vršioca dužnosti načelnika Sekreta-

rijata za privredu, vršioca
c) o razreješenju dužnosti načelnika Sekretarijata 

za opšte poslove,
d) o postavljenju načelnika Sekretarijata za opste

poslove.
9. Prijedlog Rješenja o izboru člana Savjeta naroane

odbrane.
10. Prijedlog Zaključka o stavljanju van snaga Zaključka 

Skupštine opštine Banja Luka o pripajanju naseljenog mjesta Ha- 
zići opštini Banja Luka.

11. Prijedlog Rješenja o aktu upravitelja Osnovne škole 
"Mladen Stojanović iz Bronzanog Majdana, kojim je upravitelj
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obustavio izvršenje Odluke o imenovanju i rasrješenju upravi- 
telja.

12. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na plan 
unapre^jenja i zaštite Ribljeg fonda u 1969« godini Organizaciji 
sportskin ribolovaca Banja Luka.

13. Prijedlog Rješenja o davanju prava korištenja Ri- 
bljeg fonda Organizaciji sportskih ribolovaca Banja Luka.

14. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Pra- 
vilnik o korištenju Ribljeg fonda u 1969« godini Organizaciji 
sportskih ribolovaca Banja Luka.

13. Prijedlozi zaključaka i rješenja iz oblasti imovi- 
nsko pravniii odnosa.

16. Prijedlog Rješenja 0 koristenju sredstava budžet- 
ske rezerve.

17. Informacija o realizaciji predstaničnog prostora.
U pretresu po zapisniku sa 4. zajedničke sjednice vije- 

ća održane 23. juna 19&9. godine, predsjednik Živko Babić istiće 
da zaključak u vezi sa raspodjelom sredstava Ponda za finansira- 
nje komunalne djelatnosti na selu pod tačkom c), treba da glasi: 
"Iz sredstava za elektrifikaciju sela koja su bila namijenjena 
za područje Eola i Rekavica, izdvojiće se 3*ooo,oo dinara za 
elektrifikaciju sela Ledenice.

Pošto nije bilo drugiii primjedbi zapisnik sa 4. (IV) 
zajedničke sjednice vijeća od 23.6 .1969. godine usvojen je.

AD. 1.
PRIJEDLOG PROGRAMA IZRADE DEUOTvELOG PLAHA RAZVOJA OPŠ- 

Т Ш Е  BAInJA LUKA ZA PLRIOD OD 1971. do 1975* GODINE
Uvodno izlaganje daje Refik Djubo: Većina radnih organi- 

zacija nema razvijene planske službe. Sama metodologija se mije - 
nja. Sačašnji planovi koje budemo donosili moraće se usaglašavati 
sa regionalnim.

DRAGO JOVABOVIĆ - predsjednik Upravnog odbora Fonda za- 
jedničkih rezervi privrednih organizacija: Mislim, sa stanovišta 
značaja, da nema važnijeg zadatka od donošenja ovog programa.
Ovaj program u toku realizacije treba što više dopuniti, jer on 
predstavlja osnovne .concepcije koje treba razraditi. U Programu 
bi trebalo imati odrečjene strateške koncepcije razvoja za podru- 
čje naše opštine, zbog čega je potrebno još analiziranje i prou- 
Čavanje ovoga programa. iNfaše planske postavke treba bazirati na 
realni. pretpostavkama, a uz to treba imati u vidu razvoj nauke 
i tehnike.

DŽAVID GULIĆ: Rajvažniji zadatak za sve nas je da se 
dc kraja iduće godine izradi srednjoročni plan. Naša pažnja bi 
trebala biti usmjerena na one radne organizacije koje kadrovski 
nisu jake da same izrade svoje planove. Veliki broj radnih orga- 
nizacija prilazi izradi planova samo zbog formalnin obaveza. Ko- 
mora bi trebala pomoći uz našu preporuku radnim organizacijama 
da nadoknade nedostatak službi.'Sekretarijat za privredu biće



glavni nosilac posla u izvrsavanju ovog zadatica.

SLOnODAN DJOIiDJIĆ; Postavlja pitanje da li oe rok 0(i 
б mjeseci dovoljan da se sagledaju problemi u vezi sa fazom o 
kojoj se govori na 5» strani Programa.

DŽAVID GUIIIĆ; Sve je ovo uskladjeno, a ova faza creba 
da bude završena do kraja 1909. godine.

ŽrVKO BABIĆ; Odavno se nije ovako organizovano pristu- 
pilo izradi ovakvog Programa. Predlaze da Skupština usvoji sli - 
jedeće

ZAKLJUČKE;
a) Usvapa se Program izrade druotvenog plana razvopa 

opstine Banpa Luka za period od 1971. do 1979» godine,
b) Program će se dostaviti radnim crganizacipama,
c) obavezuju se odbornici oba vipeća i prisutni posla- 

nici da će se zainteresirati kako se provode pripreme za reali- 
zacipu Programa u npiliovim radnim organizacipama i koliko su st- 
ručne plansko - analitičke službe u tim organizacipama.

Prealoženi zaklpučci usvojeni su jednoglasno.
AD. 2.

INPORMAGIJA 0 SPROVODJKNJU ZAKONA 0 RADNIM MJESTIMA NA 
KOJIMA SE IMAJU ZAPOSLJAVATI INVALIDI RADA.

Odbornica LJUBINKA JANKOVIĆ iznosi prijedlog Savpeta za 
rad i raane odnose da Skupština uputi radnim organizacijama pre- 
poruku o zapošljavanju invalida rada i utvrdjivanpu radnih mpes- 
ta za invalide rada.

Predspednik ŽIVKO BABIĆ; Preporuku treba đopuniti, a 
zatim dost viti radnim organizacipama. Inspekcija rada treba više 
da se an&ažupe na sprovodjenju Zakona. Osim to^a, treba organizo- 
vati sastanke ša predstavnicima Zavoda za zapošljavuaje i Komuna- 
Inog zavoda za socijalno osiguranje.

LJUBINKA JANKOVIĆ; Takav sastanak je već održan.
BOGDAN BOŽANIĆ; Iz informccije se može konstatovati đa 

se o toj kategoripi malo voai računa. Bilo bi interesantno da su 
se u ovop tabeli iznijeli podaci o bropu nezaposlenih invalida ra- 
da na podiuačju naše opštine. Zelio bih predložiti neke m.jere, a 
posebno nama*u sindikatu smeta član 2. republičkog Zakona, jer je 
on prepreka za zapošljavanje invalida rada, zbog čega bi trebalo 
predvidjeti za izmjenu toga člana. U tom smislu trebalo bi odre- 
diti da se na radna mjesta koja su utvrdjena za invalide rada i 
zapošljavaju samo invalidi rada.

4 .
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ŽIVKO BABIĆ: Dužnost bi bila Zavoda za zapošljavanje, 

Komunalnog zavođa za socijalno osiguranje i Sindikata (prije 
opštine) da ima evidenciju nezaposlenin invalida rada.

BOGDAl'5 BOŽAKIĆ: Sindikat će preduzeti odredjene mjere, 
ali trebale bi se i službe opštine više angažirati u rješavanju 
ovin problema.

LAZAR MALEŠEVIĆ: Na intervenciju Sindikata rasformira- 
na je Organizacija invalida rada. Član 2. navedenog Zakona tre- 
balo bi mijenjati, ali neko bi morao povesti računa o invalidi- 
ma rada i o materijalnom stanju tih invalida. Eto na primjer, 
umjesto radnika preduzeća učistoća" koji naplaćuju taksu za par- 
kiranje automocila, taj posao bi mogli obavljati invalidi rada.

TASIM MESH.OVIĆ: Trebalo bi upozoriti radne organiza -
cije da zapošljavaju i vode računa o onim ljudima koji su kod 
njih postali invalidi raaa. Neko bi morao u ovoq komuni morao 
imati podatke o tome koliko ima nezaposlenih invalida rada na 
području naše opštine.

BRANKO MILIEKOVIĆ: Organ uprave Skupštine opštine nad- 
ležan je da sprovođe Zakon u pogledu opštih akata radne organi- 
zacije koja je bila dužna da utvrdi radna mjesta za invalide ra- 
da. Zakonom se ne bi moglo oarećiti da radna organizacija pomje- 
ri jednog radnika da bi na tom radnom mjestu zaposlila invalida 
rada. Komunalni zavod za socijalno osiguranje treba da pođuzme 
mjere kako bi radne organizacije zaposlile što veći broj invali- 
da rada. Organ uprave nije nadležan ni dužan da vodi evidenciju 
o broju nezaposlenih invalida rada.

HASAN KAPETANOVIĆ: Zakonom ĵe odreajeno da se radne or- 
ganizacije utvrdjuju radna mjesta na kojima će se zaposliti inva- 
lidi rada. Apsurdno bi bilo mijenjati ovaj član i zapošljavati 
bolesne pomjerajući zdrave radnike. U Informaciji je trebalo dati 
više podataka za našu opštinu. Banja Luka nema centar u kojem bi 
se utvrdjivao stepen invalidnosti, a takav centar bi morala imati 
Predlažem da se u roku od 6 mjeseci provede jedna rasprava o sve- 
mu, a zatim pripremi jedna detaljna analiza, jer oviia problemima 
treba prići sa puno ozbiljnosti. Dobili smo pismo od Izvršnog vi- 
jeća, a zatim je došla jedna grupa invaliaa koju smo primili Džo- 
nović i ja, zbo0 čega smo u poslječnji mjesec dana organizovani- 
je raaili u ovom mjesecu. Ne bi se mofaIo reči da nije bilo nikak- 
ve brige o invalidima rada i da se nije vočilo računa o njima 
(navodi primjer da su u "Sintetiku" i "Duvanu" zaposleni invalidi 
rada na taj način što je dozvola za lokaciju bila uslovljena : 
prijemom odredjenog broja invalida rada. Na kraju Skupština dcno- 
si slijedeći

ZAKLJUĆAK:
Informacija se prihvaća sa preporukom koja će se uputi 

ti radnim organizacijama, uz napomenu da se Inspekcija rada više 
angažuje na sprovodjenju zakona.

AD. 3.
INEOmiACIJA 0 SPROVODJENJU OSNOVNOG ZAKONA 0 UVODJENJU 

42. ČASOVKE RADNE SEDMICE.



6.
Skupština usvaja slijedeći
ZAKLJUČAK:
Usvaja se prijedlog Savjeta za rad i raane odnose da 

se aktivira rad Opštinske komisije za radno vrijeme koja je 
formirana na sjeanici Skupštine opštine od 21.1o.L965« godine.

AD. 4.

P3IJEDL0G ODLUEE 0 PROPISIVA.,JU MJERA DRUSTVENE КОИТ- 
ROLL CIJENA

Predsjednik Savjeta za robni promet HAJRUDIN ZVIEKIĆ: 
iznosi neke manje (tehničke) izmjene u Odluci i prijedlog Sav- 
jeta o prenošenju nadležnosti sa Skupštine opštine na Savjet 
za rcbni promet.

Odbornik IVAN PAIL: Uvažavam tehničke ispravke, ali sa 
ovim prijedlogom o prenošenju nadležnosti ne bih se složio, jer 
se s tim iskljućuje Skupština kod davanja saglasnosti na cijene, 
pa na osnovu čega bi onda objasnio povećanje ili promjenu cijene 
na zborovima birača • prenošenju

ŽIVKO BABIĆ: Priprema se jedan širi materijal o nadlez- 
nosti Skupštine na savjete. Predlažem da prihvatimo ovu odluku, 
uz napomenu da se ima u vidu primjedba odbornika Paila kod dono- 
šenja odluke o prenosu nadležnosti.

SENIJA TABAKOVIĆ: Da li Skupština može da utiće na po- 
većanje cijena lančano na neke proizvode (povećanje cijena mesu 
dovodi do povećanja cijena čevapćićima, bureku ita.).

HAJRUDIN ZVIRIvIĆ: Nema mogućnosti da Skupština utiće na 
takvo povećanje.

DRAGO GOLUB: U članu 4. treba dopuniti za pakovanje bra- 
sna sa tipom looo (25 kg. 1,36 dinara/kg kategorija "C" 1,28 di- 
nara /kg. - 5o kg. 1,35 dinara/kg. kategorija "C" 1,27 dinara/kg.), 
tip боо (od 25 kg. 1,84 dinara/kg. - kat. "C" 1,64 dinara/ kg. - 
5o kg. 1 ,8 7 din./kg. - kategorija 1 ,5 5 din/kg.).

Po provedenom glasanju predsjednik Živko Babić konstatu- 
je slijeaeći

ZAKLJUĆAK:
Skupština jednoglasno donosi Odluku o propisivanju mje- 

ra društvene kontrole cijena uz napomenu da se kod donošenja od- 
luke o prenošenju nadležnosti na savjete Skupštine opštine vodi 
računa o primjedbi oabornika Fail Ivana, aa se ovom odlukom isk- 
ljučuje Skupština o davanju saglasnosti na cijene.

AD. 5.
PRIJEDLOG ODLUKE 0 ODREDJIVANJU USLOVA ZA PRODAJU PRO- 

IZVCDA SAMOSTALNIH ZANATLIJA VAN P03D0VNIH PROSTORIJA.
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Izvjestilac Je HAJRUDIK ZVIRKIĆ, koji upoznaje da 
je ova Oaluka prijedIoc; Savjeta za robni promet i da Savjet 
za robni promet nije prihvatio -prijealog Komore da se i kon- 
fekcija prodaje samo na novoj pijaci.

ZAKLJUČAK:
Skupstina jednoglasno prihvata prijedlog Savjeta i 

donosi odluku citiranu u naslovu.
AD. 6 .

PHIJEDLOG RJLSih,JA 0 IIJiNOVANJU STABA NARODNE ODBRANE 
OPSTINE ВА1ЈЈА LUKA U RATU.

AD. 7.
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 PRENOSENJU NADLEŽNOSTI SA SKUPS- 

TINE OPŠTINE BAI'iO'A LUKA NA SAVJET NARODLE ODBRANE OPSTINE BANJA 
LUKA ZA RIGULI3AEJE ODNOSA KOJI PROIZLAZE IZ DJELOKRUGA RADA ŠTA- 
BA NARODNE CEDBRANE OPSTINE BANJA LUKA.

Prijedlog Rješenja i Zaključka ood tačkama 6. i 7« 
pročitao je i obrazložio načelnik staba narodne odbrane Nijaz Ha- 
sanbašić.

Po provedenom glasanju navedeni prijedlozi su jednogla- 
sno prinvaćeni.

AD. 8.
PRIJEDLOZI RJ : a) 0 RAZRJ NJU NAČELNIKA SEKRE-

TARIJATA ZA PRIVHEDU, b) 0 POSTAVLJENJU VR I OSTI NAČ LNIT
KA SEKRETARIJATA ZA PRIVREDU, c) 0 RAZRJt JU VRsIOGA DUŽNOSTI 
NAČELNIKA SEERETARIJATA ZA OPŠTE POSLOVE, d) 0 POSTAVLJENJU NAČEL- 
NIKA SEKRETARIJATA ZA OPŠTE POSLOVE.

Skupština jednoglasno donosi slijedeće
ZAKLJUČKE:
a) Razrješava se dužnosti načelnika Sekret§rijata za 

privredu Romčević Vlado,
b) za vršioca dužnosti načelnika Sekretarijata za priv- 

redu postavlja se Begić Ibrahim,
c) razrjeŠava se vršioca dužnosti načelnika Sekretari- 

jata za opste poslove Rodic Nikola,
d) za naćelnika Sekretarijata za opšte poslove postav- 

Ija se Runjo Gnjatija.
Predsjednik Živko Babić zahvaljuje se na radu načelni- 

cima Nini Rodiću i Vlači Romčeviću.
AD. 9.

PRIJEDLOG RJESENJA 0 IZĐORU GLANA SAVoETA NARODNE OD-
BRANE.

Po proveaenom glasanju Skupština jednoglasno donosi
slijedeći
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ZAKLJUČAK:
ч

U Savjet narodne odbrane Skupntine opštine Banja Luka 
bira se JOVIĆIĆ UROS, potpukovnik JNA umjesto ВНАЖА VRAIiJES, 
koji se razrješava dužnosti člana Savjeta.

AD. lo.
PRIJEDLOG ZARLJUČKA 0 STAVLJANJU VAN 3EAGE ZAKLJUČKA 

SKUPSTINE OPSTII'IE BANJA LUKA 0 PRlPAJAiiJU KASELJENOG MJESTA HA- 
ZIĆI OPSTINI BANJA LUKA.

Predloženi zaključak uz obrazloženje koje je dostav- 
Ijeno u materijalu za sjednicu usvojen je jednoglasno bez dis- 
kusije.

AD. 11
PRIJEDLOG RJE^ENJA 0 AKTU UPRAVITELJA OSNCVNE ŠKOLE 

"I.iLADLN STL JANOVIĆ" IZ BRONZANOG MAJDANA KOJIk JE UPRAVITELJ 
OBUoTAVIO IZVRSENJE ODLUKE 0 IMENOVANJU I iiAZRJESENJU UPRAVITE- 
LJ A •

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ predlaže da se ovo skine s dne- 
vnog reda, jer smo pismeno obaviješteni da upravitelj ne želi vi- 
še ostati na dužnosti, samo postavlja pitanje zaposlenja, zbog 
ćega bi mu se u tome moralo pomoći. Potrebno je apelovati na čla- 
nove kolektiva da rijese medjusobne odnose , a dobrovoljnim pov- 
laćenjem upravitelja sa dužnosti doprinijeće se i rješavanju ovog 
problema.

MOMĆILO SEC; Da li se može sazvati sjednica Savjeta u 
roku od 24 sata i zašto se zapravo povlaći ođluka?

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: Ćlanovi Savjeta obečali su do 
2o. avgusta sve ovo provesti po odre..jenom postupku, zatim Skup- 
ština donosi slijedeći

ZAKLJUĆAK:
Skida se sa dnevnoga reda ova tačka, jer je Savjet ko- 

lektiva povukao svoju odluku koja je urebala biti predmet pret- 
r.. sa pod ovom tačkom.

AD. 12.
PRIJEĐLOG ZAKLJUĆKA 0 DAVANJU SaGLASNOSTI NA PLAN UNA- 

PREDJENJA I ZAŠTITE EIBLJEG EGNDA U 1969. G )DINI ORGANIZACIJI 
oPORLSKIH RIBOLOVACA BANJA'LUKA.

AD. 13.
P IJEDL0G RJESLNJA 0 DAVAEJU PRAVA KORIŠTENJA RIBLJEG 

FONDA ORGANIZACIJ’I SPORTSKIH RIBOLOVACA BANJA LUKA.
AD.14.

PRIJEDLOG ZAKLJUCKA 0 DAVANJU S..GLASNOSTI NA PRAVILNIK 
0 KORIŠTENJU RIBLJEG PONDA U 1969. GODINI C IZACIJI SPORTSKIH 
RILOLOVACA BANJA LUKA.



9.
PERO KOPITOVIĆ, referent u Sekretarijatu za privredu 

dao je obrazLoženje uz prijedloge pod tačkama 12, 13. i 14.
Odbornik IVAN FAIL postavlja pitanje zašto se ovo pra- 

vo korištenja Ribljeg fonda daje na 5 godina.
PERC KOPIIOVIĆ: Zakonom je utvrdjeno da se to pravo mo- 

že dati najmanje za 5 godina.
IVAK FAIL: Ja bi ostavio mogućnost Skupštini,da ukoliko 

ovo društvo ne bude ništa učinilo za poribljavanje, oduzme pra- 
vo korištenja, zbog čega predlaže da se ne stavlja ovo ograniče- 
nje na 5 godina.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: Ovo je treći put da Skupština 
raspravlja o ovom prijeđlogu, zbog ćega prealažem da donese ovaj 
zaključak uz uslov da se u u0cvoru nametne jači program za porib- 
Ljavanje, s tim što bi se za svaku godinu utvrđili odredjeni us- 
Lovi za poribljavanje, a ne za 5 godina kako je prealoženo.

RIKOLA BILAJAC: Inspekcijske službe su aužne da vrše
kontrolu.

SERIJA TABAKOVIĆ: Na Ohridskom jezeru postoji jedan in- 
stitut koji vodi računa o poribljavanju i gdje je odredjeno da 
za rast ribe treba 7 godina. Zatim se provodi glasanje o pređlo- 
zima po tačkama 1 2, 1 3 . i 14., glasanje se provodi posebno o sva- 
kom prijedlogu i donose slijedeći

ZAKLJUČCI:
12) Daje se saglasnost na plan unapredjenja i zaštite 

RibLjeg fGnda u 1969. godini Osnovnoj organizaciji sportskih ri- 
bolovaca Banja Luka.

13) Donosi se Rješenje o pravu korištenja RibLjeg fonda 
(prilaže se zapisnik).

14) Daje se saglasnost na Pravilnik o korištenju Rib-
Ljeg fonda Organizaciji sportskih riboLovaca Banja Luka za 1969. 
godinu. ..

ZkkLjučci se donose uz avi^enapomene:
a) U cilju stvaranja jačea programa za ppribljavanje 

rok od 3 godina u ugovoru zamjeniće se odreajenim uslovima za po- 
ribljavanje, preciziranim za svaku godinu,

b) apeiovaće se na dva društva ribolovaca koja postoje, 
za veću saradnju.

AD. 13.
PRIJEDLOZI ZAKLJUĆAKA I RJLBENJA IZ OBLASTI IMOVIilSKO 

PRAVLIH ODNOSA.
Obrazloženje uz ove predmete daje šef Uprave za imovin- 

sko pravne odnose ESREF AJANOVIĆ.
a) prijedlog Rješenja da je od opšteg interesa izarad- 

nja reonske tržnice u ulici Braće i sestara Kapor broj 2 (ulica



lo.
Kasima Hadžića), jednoglasno je usvojen,

b) Prijedlog Rjesenja da 'je od opšteg interesa pro- 
širivanje i modernizacija ulice Hadžihalilovića (prilaznog pu- 
ta Hovom groblju), jednoglasno je usvojen,

c) Prijealog Zaključka o doojeli Stambenom preduze- 
ću Banja Luka gradjevinskog neizgradjenog zemljišta u društve - 
noj svojini i to: k.č. broj 1949/41 upisane u zk. ul.broj 1386 
K.O. Banja Luka кода se nalazi u ulici Li.jeva Novoselija,ranije 
vlasnistvo Ašić Edhema i Hivze. Zemljište se doajeljuje u svrhu 
davanja krajnjim korisnicima radi izgradnje poroaične stambene 
zgrade, jednoglasno je usvojen,

d) Prijealog Zaključka o doajeli gradjevinskog neizg- 
radjenog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka, radi izgrad- 
nje stambenih zgrada u ulici Moše Pijade, ranije vlasnišuvo Mi- 
hajlović Vida i dr., jedno^lasno je usvojen,

e) Prijedlog Zaključka o doajeli gradjevinskog neizg- 
radjenog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka radi izgradnje 
hotela za saince u ulici Maršala Tita ranije vlasništvo Stri- 
čević Milorada, jednoglasno je usvojen,

f) Prijedlog Zaključka o dodjeli gradjevinskog neizg- 
radjenog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka radi izgradnje 
stambene zgrade u ulici Filipa Macure, ranije vlasnistvo Kartel 
Saliha, jedno^lasno je usvojen,

g) Prijedlog Rješenja o aavanju na korištenje "Auto-
servisu” - Servisno remontnom i trgovinskom preduzeću Banja Luka 
bez naknade nepokretnosti u društvenoj svojini i to: 4 poslovne
zgrade koje se nalaze na parceli br. 83/3 i dvije poslovne pros- 
torije koje se nalaze na parceli br. 83/7 i 1 poslovna prostori- 
ja koja se nalazi na parceli br. 83/6 , sve upisane u zk. ul. br. 
87* K.O. Derviši. Pored poslovnih zgrada daje se na korištenje
i zemljište na kojem se nalaze pomenute poslovne zgrade.

Obrazloženje Sav0eta za privredu daje MLADEN JANJIĆ. 
Upoznaje Skupštinu da su sjednici oavjeta za privredu prisustvo- 
vali dire^tori zainteresovanin radnih organizacija, zainteresova- 
nih za ove poslovne prostorije. Savjet je zaključio da predloži 
Skupštini da ove poslovne prostorije dodijeli "Autoservisu’1, jer 
je to sa ekonomsicog štanovišta i siri& potreba grada Banja Luke 
najcjelishodnije. Takodje bi trebalo pomoći i pređuzeću "Auto- 
krajina" da rijesi svoj problem.

Po provedenom glasanju jednoglasno je usvojen prijed- 
log Savjeta za privreau i Skupština donosi rješenje kako je citi- 
rano u naslovu.

h) Prijedlog Zaključka o dođjeli gradjevinskog neiz- 
gradjenog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka radi izgrad- 
nje Osmo^odišnje škole u naselju "Borik", usvojen je jednoglasno,

i) Prijedlog Zaključka o dodjeli gradjevinskog neizg- 
radjenog zemljišta Mizdrek Gojku, radi izgradnje stambene zgrade, 
usvojen je jednoglasno,

j) Prijedlog Rješenja-o izmjeni Rješenja NOO-e anja 
Luka broj: o4-PT-264 od 21.3.1963« godine o dodjeli gradjeviaskog 
neizgradjenog zemljišta Trninić Mići iz Banja Luke, usvojen je



11.
jeđno^lasno.

AD. 16.
PRIJEDLOG RJE3ENJA 0 К О Ш Ж Л Ј  SREDSTAVA BUDŽETSKE

REZERVE.
Obrezloženje aaje načelnik Sekretarijata za finansi- 

je IAMET ESKIĆ, u kojem istiće da je potrebno dodijeliti iznos 
od Jo.000,00 Rukometnom klubu "Borac" i lo.ooo,oo Udruženju in- 
valida rada.

Odbornik JASMIN LATIEIĆ, ispred Savjeta za fizičku 
kulturu podržava prijedlog da se Rukometncm klubu "Borac" do- 
dijele sredstva.

Skupština jednoglasno donosi slijeaeće

ZAKLJUČKE:

a) Odoorava se korištenje tekuće buažetske rezerve
po budžetu opštine Вапја Luka za 1969. godinu u iznosu od Зо.ооо,оо 
dinara - Rukometnom klubu "Borac", kao nagrada za postignuti usp- 
jeh u Saveznoj rukometnoj ligi,

b) Odobrava se korišuenje tekuće budžetske rezerve
po budžetu opštine Banja Luka za 1969» godinu u iznosu od lo.ooo,oo 
dinara u svrhu pomoći Uaruženju invalida rada Banja Luka.

AD. 17.
INEORi.iACIJA 0 REALIZACIJI PHEDSTAVNIČNOG PROSTORA NA 

PREDGRADJU.
EŠRi'E AJANOVIĆ: Stambeno preduzeće nije dostavilo Infor- 

maciju olrazlažući to s tim što nisu rijeseni imovinsko pravni od- 
nosi.

IVAN EAIL: Na prošloj sjednici je zakljućeno da se aa 
današnju sjednicu pripremi navedena informacija. Za tu lokaciju 
bile su zainteresirane neke radne organizacije koje su namjerava- 
le tu postaviti piljarnicu, ali je rećeno da se taj predstaniČki 
prostor mora prije urbanistički riješiti. Mene inter.sira da li 
će uopće doći do r^alizacije ovog predstaničnog prostora.

Predsjednik ŽIVKO B.:BIĆ: Ovo se zaista sporo riješava, 
a treba imati na umu da nisu samo potrebe stanovniotva koje živi 
na tom području, nego trtba voditi računa i o tome da je to že- 
Ijeznička stanica i da vise puta putnici koji dolaze nemaju^gdje 
iii da sjednu. Poziva Tasima Mešinovića da on kaže šta se može uči- 
niti s tim.

TASIM MESINOVIć: Računa se s tim da željeznička stanica 
neće ostati na tom mjestu, pa se ne želi ulagati mnogo i građiti 
neke objekte koji neće osuati na tom mjestu. Urbanističkim rješe- 
njem predvidjeno je rusenje jednog stcladišta.

Za trafostanicu, tcoja je predvidjena, potrebno je oko 
25o.ooo,oo dinara. Kada se-sve preračuna 1 m2 zemljišta koštao 
bi lo,oo dinara.



12.
JOVM IVABIĆ: Da li se zaista шога rušiti magazin 

koji je na samom iiolosjeku, a tu se neće sigurno ništa graditi?
VLADIMIR BARTEL: Trebalo bi graditi niske objekte, pa 

onda ne bi bilo nikakvih rušenja.
Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: Mislim da se ovdje nije poka-

zalo dovoljno interesa ni potrebna pažnja. Trebalo bi to ubrza- 
ti i predložiti odreajene mjere da se to riješi.

TASIM ME JNGVIĆ; Nije jedino St moeno preuuzeće poz-
vano da to riješava. Najteže i najsporije se rješavaju imovin- 
sko-pravni odnosi u n&dležnoj slu^bi Skupštine opstine. Neka 
Skupstina uzme obavezu na sebe da će uz pomoć Stambenog preduze- 
ća ovo rijesiti.

RADE ZEC: To se treba graditi ztog outnika koji dolaze. . , , , . - j  •      _i u Banja Luku i ne misliti da se to rješava samo zbog stanovnika 
na tom području.

MIROSLAV ČULJAT: Elektrićno preuuzeće bi se moralo uk-
Ljučiti u ovo zbog izgradnje trafostanice. Na kraju je na prijed 
log predsjednika ZIVKA BABIĆA Skupština usvojila slijedeće

ZAKLJUČKE:
a) Skupština konstatuje da su za sporo rješavanje i re

alizaciju predstaničnog prostora odgovorni u prvom reau Stambeno 
pre^uzeće, zatim stručna siužba Skupštine opštine i funkcioneri,

b) Obrazuje se komisija u slijedećem sastavu:
- Tasim Mešinović,
- Jovan Ivanić,
- Rade Zec,
- Vladimir BarteL,
- Josip Vidaković i
- Jovo Simidžija

Komisiju će sazvati Tasim Mešinović, a sastanku komisi 
je prisustvovaće i potpredsjednik Ranko Ćurćija,

c) zadatak komisije je da do L. septembra 1969. godine
razmotri ovaj problem, ukaze na odredjena pitanja i u granicama 
maksimalnih mogućnosti predloži odreujene mjere kako bi se ubr- 
zalo rjesavanje ovog problema.

Sjednica je zavrsena u 12,45 minuta.
ZAPISNIĆAR 

PLićanić Sadija
PHEDSJEDAVAJUĆI 
Živko Babić
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DITETITI H E D
ZA ZAJEDHI6KU SJEDHICU VIJEĆA SKUPŠTIITE OPŠTIITE ОГ

10. JULA 1969. GODIITE

1 . Prijedlog Programa izrade druStvenog plana >Ц raz- 
voja opStine Banja Lutea za period od 1971. đo 1975. godine.

Izvjeetilaot Hefik Djubo
2, Informaoija o eprovodjenju Zakona o rađnia mjeati- 

ва na fcojima ae imaju zapoSljavati lnvalidi rađa.
Izvjeatilaot Ljubinlca Janlcović
3. Informaoija o aprovodjenju Oanovnog zakona o uvodje- 

nju 42-0 Saaovne radne aedaioe.
Izvjeetilaot Branlco Tilinković
4, /odluka o propiaivanju mjera druStvene Vcontrole ci-

jena. Izvjeatilaot Hajrudin Zvirkić
г,ги ie

5^rUdluka o odredjivanju ualova za prođaju proizvođa 
aamoatalnih zanatlija van poslovnih proetorijat

Izvjeetilaot Zvirkić Hajrudin
6. Prijedlog BjeSenja o imenovanju £taba narođne od- 

brane opStine Banja Luka u ratut
Izvjeetilaot Živko Babić 1 Hijaz HaeanbaSić.
7 . Prijedlog Zakljućka o prenoSenju nadležnosti sa 

SkupStine opStine Banja Luka na Savjet narodne odbrane opStine 
Banja Luka za regulisanje odnosa koji proizlaze iz djelokruga 
rada štaba nai*odne odbrane opStine Banja Luka.

Izvjeetiocit ivko Babić i Hijaz HasanbaSić.
8. Prijedlozi rjeSenjat
a) o razrjeSenju naSe^nika Sekretarijata za privredu,
b) o razrjeSenju v.d/^naćelnika Sekretarijata za opSte 

poslove,
c) o postavljenju V.d. naćelnika Sekretarijata za 

privredu,
d) o postavljenju naćelnika Sekretarijata za opSte 

poslove.
Izvjeetilact Džavid Cunić i Ljubo TeSanović
9. Prijedlog RjeSenja o izmjeni Hješenja o izboru 

Slanova Savjeta narodne odbrane,
Izvjestilaot Živko Babić
10. Prijedlog ZakljuSka o stavljanju van snage zaklju- 

Ska SkupStine opStine Banja Luka o pripajanju naseljenog mjesta 
Hazići opStini Banja Luka.

Izvjestilact Dragan Olujić.



XI, Prijedlog RJeSenja o aktu upraTitelja Oenovne Skolo 
"Mladen Stojanović'* iz Bronzanog Bfejdana kojim je upravitolj obli- 
fltavio isvršenjo Odluko o imonovanju 1 rasrjošonju upravitelja,

Izvjentilaei Afgan Toofik
12, Prijedlog Zakljudka o uevajanju plana unaprodjenja 

i zaštite Ribljog fonđa u 1969« godini Organizaoijl sportskib ri- 
bolovaea Banja Luka«

Izvjoetilac* Kopitović Poro
13, Prijodlog Rjošenja o davanju prava korištenja Rib- 

ljeg fonda Organizaoiji sportskih ribolovaoa Banja Luka,
Izvjoetilao: -opitoviđ Pero,
14, Prijedlog Zakljuška o usvajanjii/ Pravilnika o kori- 

štonju Ribljog fonda u 1969« godini Organizaoiji sportokih ribo- 
lovaoa Banja Luka.

Izvjostilae: Kopitović Poro,
1$, Prijedlozi zakljušaka i rješenj« iz oblasti iaovin- 

oko-pravnih poelova,
Izvjestilao: Ešref Ajanović

,a X Prijodlog Rjošenja da je od opštog interosa izgrad- 
nja reoneke tržnioo u ulioi Braćo i—Reetara Kapor^broj 2, /*м>*с

bX Prijodlog Rjošenja da jo od opštog interoea proširi- 
vanjo i modernizaoijo ulioo Hadžihalilovića (prilaznog puta Novoa 
groblju),

n ) Prijedlog zakljuška o đodjoli Staabenoa produzoću 
Banja Luka gradjevinskog neizgradjenog zemljlšta u đruštvonoj svo- 
jini i to: kć. broj 1949/41 upieano u zk,ul. broj 1386 k.o. Banja 
Luka koja ee nalazi u uliei Lijeva Novoselija, ranijo vlasništvo 
Ašić Edhema i Hivzo. Zemljišto so dodjoljujo u evrhu đavanja kraj- 
njim korisnioima radi izgradnjo porodićne stambone zgrado.

dX Prijodlog Zakljuška o dodjoli gradjovinskog noizgra- 
djonog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka radi izgrađnje stam- 
benih zgrada u ulioi Mošo Pijado ranijo vlaeništvo Mihajlović Tida 
i dr.

e^Prijodlog Zakljućka o dođjoli gradjevinskog noizgra- 
djenog zemljlšta Stambenom preduzeću Banja Luka radi izgradnje 
hotola za пашоо u ulioi Maršala Tita ranijo vlasništvo Strićećić 
Milorađa•

f j ' Prijodlog Zakljućka o dodjeli gradjovinskog noizgra- 
djonog zemljišta Stambonom prođuzoću Banja Luka radi izgradnjo atam- 
bono zgrade u ulioi Pilipa Maouro, ranije vlasništvo Kartol 'aliha•



PRIJEDLOG ZA DOPOKU HfEVlfOG REDA

dinara,

dinara«

1. Prijedlog rješenja o koriStenJu budžetelc* rezerve*
a) Rufcometnoa klubu -Borae" dodjeljuje ne З^РрО.ОрО.-

A C ■ |, i~L _
b) Uđruženju lnvaliđa rada đodjeljuje ee "5žPpQ*J>O0.-

2. Prijedlozi rješenja i zakljuSaka iz oblanti imovin- 
ako-pravnih odnoea (dopuna tadke 15)

g) Prijedlog rjeSenja o đavanju na koriStenje "Autoaer- 
viau" - Serviano reaontnom i trgovinakom preduzeću Banja Luka bez 
naknađe nepokretnoati u đruštvenoj evojini i tot 4 poalovne zgrade 
koje ee nalaze na paroell br. 83/3 i 2. poalovne proetorije koje 
ne nalaze na paroeli br. 83/7 i 1 poelovna proetorija koja se na- 
lazi na parceli br. 83/6 ?ive upiaane u zk.ul. br. 8? k.o. DerviSi. 
Pored poalovnih zgrada daje ee na koriStenje i zemljiSte na koji- 
иа ae nalaze pomenute poslovne zgrade.

A^Prijedlog zakljuoka o dodjeli gradjevinakog neizgra- 
djenog zemljišta stanbenom preduzedu Banja Luka radi izgradnje Os- 
mogodiSnje Skole u naselju NBorikMt

i)-^rijedlog zakljuSka o dodjeli gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljiSta Miadrak Gojku, radi izgradnje stanbene zgrade,

j l  Prijedlog rjeSenja o izmjeni rjeSenja ВОО-e Banja 
Luka broj 0|-РТ-2б4 od 21.5.1963. godine o dodjeli gradjevinskog 
neizgradjenog aemljiSta Trniniđ Jlidi i* Banja Luke. *

/ V  /*  r>- -7 ̂

р[/€Г>>5> f-*
o  /2-6V V C  C

t? P s T T / M  t s f j & ć z



Na osnovu člana 37., a u vezi sa članom 4o. Zakona o 
prometu zemljišta i zgrada ("Slu^beni list SFRJ", broj 43/65) 
Skupština opštine Banjaluka na sjednici održanoj/0-7.1969* 
godine, donijela je

1. STAMBENOM PREDOZElU BANJA LUKA daje se na korišćenje 
gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i 
to:

- k.č.broj 1949/41 u površini od 825 m2 koja je upisana 
u zk.ul.broj 1386 k.o. Banjaluka koja se nalazi u Lijevoj 
Novoseliji ranije vlasništvo Ašić Edhema за dijelom 25/28. i 
Ašić Hivze sa dijelom 3/28.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije 
- Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Banja 
Luka, donijet će rješenje 0 davanju predmetnog gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta na korištenoe Stambenom preduzeću 
Banjaluka, r-adi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje 
porodiČne stambene zgrade.

Z A K L J U Č A K

Вгоj: 03/1-UP/I-923/69 
Dana:/0,7.1969.godine.

ÎPREDSJEDMEK 
Živko Baoić
PREDSJED№: 
Živko Bab:
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S o c i j a l i G t l č k n  R e p u b lik n  Bosna i  B e r c e g o v in a
SKTJPŽTIRA C/PŠTINS BARJA LUKA

Brojt o3/l-KS-69/l-69 - 
Datum: 1о.7.19б9. godine 
EA/PD

SkupStinn opštine ^anja Luka na ejednci održanoj dana 1о.7.19б9* 
godine na osnovu Člana l|t. Statuta opštine Banja Duka /"Službeni glaenik 
opštine Banja Luka" broj 8/6*»/ rješavajući povodom zahtjeva *reduzeća "Auto- 
eenris" - Servisno remontno i trgovinsko preduzeće na veliko Banja Luka, radi 
davanja na korišćenje nepokretnosti u društvenoj svojini, donoei

B J E Š E N J E

Preduzeću "Autoee#vie" - servisno remontnom i trgovinskom predu- 
zeću n , veliko Banja Luka daju se na korišćenje bez naknade nepokretnosti u
društvenoj svojini i to:

Četiri poelovne zgrade koje se nslaze na zemljištu k.č.br. 83/3. 
D v i je  poslovne zgrade k o je  ee nalaze na zemljištu к.б. br. 83/7 i 
Jedna poslovna zgrada koja se nalazi na zemljištu k.S.br. 83/6, 

sve upieane u zk.ul.br. 78 k.o. Derviši.
Uz sgrade daje se na korišćenje i zemljišta koja služe sa redovnu 

upotrebu zgrada i to:
k.ć. br. 83/З u površini od 7.237 п»2,
к.б. br. 83/6 u površini od I .500 m2t
k.č. br. 83/7 u površini od 1 .8^o m2 sve upisane u zek.ul.br.

78 k.o. Derviši.
D elučaju rušenja zgrada koje se daju na korišćenje Preduzeću 

"Autoservis" - servisno remontnom i trgovinekom preduzeću na veliko ^anja Luka 
ne pripa-la naknađa.

Ovo rješenje služićc korisniku kno osnov radi uknjižbe u zemijiš- 
nim knjigama Zeraljišno knjižnog ureda Opštinskog suda u Banjoj Luci.

O b r a z l o ž e n j e

Preduzeće "Autoservis" - servisno remontno i trgovinsko preduzeće 
na veliko Banja L«ka podneskom broj 35& od 15.2.I969. godinc zatražilo je da se 
doncse konačna odluka o davanju na korišćenje poslovr.ih zgrada u društvenoj 
evojini upisnnih u zk.ul.br. 78 k.o. Dervići.

U obrazloženju podneskom navode da žele da uknžu na to da ni jedna 
zaintereaovana rudna organizacija oeim njihovog preduzeća ne može polagati bilo 
kakvo pravo u pogledu davanja na korišćenje predmetnih poslovnih zgrada. Kao 
činjenicu koja dovoljno dokazuje njihov zakonit zahtjev navodi da se predmet- 
ne nekretnine vode u zemljišnim knjigama Zemljišno knjižnog ureda Opštinskog 
suda u Banja ■*'uci kao društvena svojina, korisnik bivšo Upr iva pol joprivredno 
mašinske stanice Saraj vo - za Poljoprivredro mašinsku etanicu u Banjoj Luci 
1 da je preduzeće "Autoservis" Banja Luka kao slednik preduzeća "Poljore^лontw,>*-̂, 
Вапја Luke ta evoja pravn sraatraju neospornim, jer je lividacijom Го1 joprivre**.- 
dno mašinske stanice u Đanjoj Luci došlo do prenosa svih p.rava i obaveza na 
novo osnovano preduzeće "Poljoremont" Banja Luka i da je prilikom forniranja 
preduzeća 195^* godine izvršena i primopredaja osnovnih i obrtnih sredstnva 
što se može utvrditi u toku postupkn na licu mjesta pošto i danae koriste veći 
broj obrtnih sredstava za obr-vljanje svoje djelatnoeti. Zbog ovako g  stanja 
traže da im se dodjele па korišćenje i spomi objekti koji aada koriste PIK 
"Mladen Stojanović" Bos. Oradička - radna grupa za obrazovanje radnika Banja 
Luka a koji ee nnlaze na parceli br. 83/ć i Preduzeće "Autokrajina" Đonja 
Luka koji se nalaze na parceli br. 83/7.
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Uprnva sa imovinsko pravne poslove Skupitine opštine Banjs Luka 
koo nadležni organ uprave provela je poetupak po zohtjeviaa ^reduzoća rtAuto- 
servie" Banja Luka( Preduzeća "Autokrajin«" Barja Lukn i PIK "Mladen Stojanov 
Bos* Gradiška - radna grupa za obrazovanje Banja Lukn i nakon izvrčenih uvi- 
đjaja i rasprava nn lic* mjesta odršanih dana 6*3»19б7. godine, 5.**.19б7. 
godine( 9*11.19б7. godine i 2.6.1969* godine utvrdila slijedće činjenično 
stanje i to:

• da predmetro zemljište kaoie i objekte na toa zemljištu đa su 
u đruetvenoj svojini en kojiaa rns olnže So-e Banja Luka,

Da predmetno zemljište kao ni objekti pravno nisu dati na kori- 
štenje bilo kojoj od radnih organizacija.

Da postoji zapisnik o primopredaji osnovnih sredctava sačinjen 
po Komieiji NOS-a Banja Luka broj 8з87/5** °d 2 5 ,5 .1 9 5b. godine koji je pre- 
uzeo osnovna sredstva od komisije za likvidaciju Ioljoprivred’ ih mašinekih 
stanica SSZZ u Dervizima. U toku uvidjaja i raeprnve na licu mjesta održa- 
ne dana 2.6.1969« ; odine otlašteni predstavnik prcduzoće "Autoservis" Banja 
Luk:. pređočio je na uvid projekt radi izgradnje hale za remont teških voeila t 
na pređnetnom zemljiotu kao i dokaz o obezbedjenim investicionitc eredetvima ze 
izgradnju objekta. U evojoj iejavi naveo je i tu Sinjenicu da će se ea izgra- 
dnjom otpočeti odmah nakon donoeenja rješenja o davanju na korišćenje svih po- 
slovnih zgr»da u društvenoj svojini, jer se izgradnjom objekto rješava urba- 
nizacija tog područja, a ujedno Je šzjavio da će izrradnjom objekta za opravkv 
i remont teških voeila, zaposliti oko 15o kvalifikovanih radnika i to 5o rad- 
nika koji eada završavaju zanat u radnoj organizaciji, kao i zapošljavanje 
^o novih rtdnibt invalida rada što će povećati obim poelovanjo prcduzeća i bru 
to dohodak, što je od posebnog interesa i za Opštinu Banja Luka.

Na ejednici SO-e Banja Luka od 23.6.1969. godino povjereno Jo 
Savjetu za privredu SO-e da razmotri ovuj problem i d» pređloži SO-e kome da 
se dadne na korištenje zemljište i objekti navedeni u dispozitivu rješenja 
što objekti sa zemljištem, koji ee nalaze na parcelama 83/З i 83/7* tj. 
"Autoaevisu", "Autokrajini" ili PIK-u "Hladen Stojanović".

Savjet za privredu na sjednici održanoj do 8.7*1968. godine predlo 
žio je SO-e da ee dadnu na korištenje "Attoservisu" Baaja Luka objekti i zemlj: 
šte navedeno u dispozitivu ovog rješenja iz sledećih razloga:

а/ zemljište i zgrade koje su date na korištenje Centru za stručno 
obmzovanje rndnika traktorlsta koji se integrisao sa PIK-ош "Mladen Stoja- 
nović" dovoljni su zn normalnu djelatnost u sadašnjim uslovima rada.

b/ na predmetnom zemljištu može oe rješiti samo problem servisne 
službo jedne m d n e  organizacije( a ne dvije(

*/ da je "Autoservis" Banja Luka u završnoj fazi obezbjedjena 
investicionih sredstava i svako odlaganjo rješavanja ovog problema negativno b: 
uticalo na razvoj radno organizacije i ove djelatnoati u Banja Luci.

Na oenovu izloženog i člana Зб. Zakona o prometu zemljišta i zgra- 
da rješeno je kao u diepozitivu.

Protiv ovog rješenja nije dopuštena žalba, niti so može vođiti 
upravni spor( pošto se radi o aktu raspolaganjn•

Dostovljeno:
1. Preduzeću "Autoservis" - servieno

remontnom i trgovinskom preduzeću 
na veliko Banja Luka(

2. Upr-vi za geodetsko katastorske 
poolove Skupštine opštine Banja 
Luka,

3* Kopija uz spis

4
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I Z V J E Š T A J
o zatljucku Savjet za privredu SO-e 
Eanjaluka o dodjeli zecljišta i poslovnih 
prostorija na korištenje u k.o. Derviši.

Savjet za privredu SO-e Banjaiuka na sjednici odrzanoj 
l.jula 1969.godine zaključio je da radne organizacije"Auto- 
krajina", "Autoservis"i PIK "Ml.Stojanvić" dostave kraće 
elaborate o ekonomskim efektima koji sa postižu korištenjem 
poslovnih prostorija u k.o. Derviši. Rok za dokumentaciju 
ođredjen je 15.juli ove godine. ^edjutim, pošto se odrzava 
zadnja sjednicaSO-e prije ljetnih odmora lo.jula 1'Јб9• godine, 
Sekretarijat za privredu je ubrzao prikupljanje ovih elaborata 
i izvršio na licu mjesta uvidjaj radi davanja pravilnog mišlje- 
nja sa ekonomskog stanovišta.

Sekretarijat za privredu i Uprava za imovinsko pravne 
poslove SO-e Banjaluka su konstatovali slijeđeće:

rrema zemljišno knpiž.izvatku br.7S k.o. Derviši 
parcela 83/3 u pov. od lo.547 m2 upisana je lj48.godine u zemlj. 
knjigama Opštinskog suda Banjaluka kao opšte narodna imovina 
(Uprava poljoprivrednih mašinskih stanica u Sarajevu, za PMS 
u Eanjaluci).

Irema primopredajnom zapisniku izmedju likvidacione 
komisije za likvidaciju IMR-e, SSZZa u Dervišima i komisije 
NOS-a Eanjaluka (kao primaoca) prodata su osnovna sredstva od 
likvidacione komisije i primljena od komisije NOS-a u 1954.go- 
dini. Irema postojećoj dokumentaci^i ко§з se nalazi u Upravi 
za imovinsko pravne poslove SO-e Banjaluka nije se moglo usta- 
noviti da su bilo koja od ..omenutih sredstava u zapisniku pravnc 
lredata nekoj od radnih organizacija. Isto tako ni jedna od - 
zainteresiranih rađnih organizacija, птје prezentovala pravni 
dokumenat na osncvu kojeg su došli u korištenje zemljišta na 
parceli broj 83/3 k.o. Derviši, kao i gradjevinskih objekata 
koji se nalaze na toj parceli i to: jedne poslovne zgrade koju 
drži u posjedu -IK "Mladen Sto janorvić". U jednoj prostoriji te 
zgrade vrši se obukaf>radnika - traktorista, a drugi dic zgrade 
izdat je pod zakup IIK Sarajevo za proizvodnju sladoleda. Druge
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dvije zgrade (hangar i garaža) sa 5 hoksova) drzi u pojedu 
"Autokrajina" za smjaštaj mašina i djelova za vozila.

"Autoservis" drži u posjedu cijelu parcelu 83/З na 
kojoj se nalaze 4 poslovna ohjekta hivšeg "Poljoremonta".
U igoT.^odini je izvršeno cijepanje parcele 83/З kao maticne 
parcele i cjepanjem su nastale parcele 83/6 u povrčini od 15oo 
m2, na kojoj postoji zgrada koju drzi'u posjedu PIK "Mladen 
Sto-'anović" a parcela 83/7 u površini od 1800 m2 na iojoj se 
nalaze 2 gradjevinska chjekta, a drži ih u posjedu "Autokrajina 
a maticna parcela 83/3 sada ima povrt.inu od 7 .23 7 m2 i drži 
ih u posjedu "Autoservis".

Na osnovu izloženog, predmetne parcele sa ohjektima 
pravno su u društvenoj svojini kujim raspolaze SO-e Banjaluka.

Uvidom u kraću ekonomsku dokumentaciju radnih organi- 
zacija ustanovljenc je slijeđeće:

1. Preduzeće "Autoservis" je dostavilo na uvid idejni 
projekt rješenja kompleksa radionice servisa za teretna vozi- 
la kod pogona "ioljoremont", kao i investicionih program za iz- 
gradnju i adaptaciju pogona "Poljoremont" za servis i remont 
teških motornih vozila.

Investicioni program predvidja adaptaciju postgjećih 
ohjekata i izgradnju novih (servisne hale). Predračunska vrijed 
nost - gradjevina iznosi 1.337.000,00 dinara. Izvori finansira- 
nja su:

- zajam - hankarska sredstva 8o2.2oo din.
ili 60/

- vlastita sredstva 534.7 oo din.
ili 4ofi

- uslovi zajma su:
rok otplate 5 godina

- kamatna stopa 8/ godišnje.
Nakon izgradnje i adaptadije poslovnih prostorija

za remont, opravke i servis teških motornih vozila preduzeće 
hi povečalo:



30,375. 830 din.

•co 6o2.23o din.

5.347. 898 din.
8,456. 56o din.

1.663. 8lo din.
2,З З о . 080 din.

151 radnik
191 radnik

- ukupan priliod:
prije investiranja
poslije investiranja

- dohodak:
prije investiranja 
poslije investiranja

- ostatak dohotka za fondove-
prije investiranja 
poslije investiranja

- Бгој zaposlenih:
prije investiranja 
poslije investiranja

U programu su prikazane narasle potrebe za opravkom 
i servisiranjem motornih vozila u gradu i široj okolini Бапја 
Luke. Io3tojeći servis u centru grada postao^ je usko grlo, te 
zakrčenost ulica ispred njega teretnim i putničkim automobilima. 
Ovaj problem se predvidja da se što hitnije riješi putem dislo- 
kacije za tereibna vozila. U tom cilju pređvidjena je izgradnja 
montažnih hala, svi radovi koji se moraju izvesti, mogu da se 
obave u vremenu od dva mjeseca.

U đijelu elaborata, tehničkog opisa bobjekta, namjene 
i kapaciteta izneseni su podaci o prostorijama koje se izgrad- 
njom i adaptacijom dobivaju. Tako se predvidja:

a) Hale za servis i remont teških vozila u p.vršini 
od 1 .2oo m2, sa 5 kanala,

b) skladište sa radionicama u površini od 4oo m2, a 
slu-^iće za uskladištenje raznih autodijelova i materijala, koji 
će biti neophodan za normalno obavljanje poslova,

c) mala hala za tehničko ispitivanje i preglede vozi-
la u površini od 80 m2,

d) parking za pcrkiranje vozila koja su opravljena 
i čekaju na preuzimanje, kao ie onih koji ćekaju na opravu u 
površini od 9oo m2,

Prema tome ukupne nove prostorije imaju površinu 
od 2.7 8o m2, a preduzeće ima postojeće prostorije u površini
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2.687 m2. Na ovaj način otezbjedila bi se ukupna površina 
radnih prostorija 5.467 m2.

Obrtna sredstva ovim investicionim programom se ne 
traže, jer investitor raspolaže sa vlastitim fondom obrtnih 

sredstava. Pr,ma podacima iz zavrsnog računa za 1968.godinu 
preduzeće je imalo ostatak dohotka za fondove 1 .44o.93o dinara,. 
Sa ovim sredstvima se obezbjedjuje učesće za zajam iz bankars— 
kih sredstava.

Ireduzeće je pribavilo misljenje Urbanisti kog zavoda 
da mu se ove površine predvidjene za radnu zonu, tj. za izgrad- 
nju industrijskih objekata i da će se za tu svrhu i ur anistički 
razrađiti.

Ireduzeće "Autokrajina" je d03t vilo za~tjev sa obra- 
zloženjem opravdanosti tog zahtjeva, a predstavnik ovog predu- 
zeća dao je šire ustneno obrazlozenje u razgovoru sa predstavnl- 
cima Sekretarijata i Savjeta za privredu.

Ua zahtjevu za dođjelu zemljišta i zgrada u k.o.
Dervi i dato je slijedeće obrazleenje:

ioslovne objekte u Dervišima nase preduzeće sada 
koristi kao sk&adišni prostor. U tim objektima uskladišteno 
je cca 7 o miliona ntarih dinara robe, što u rezervnim dijelo- 
vima, auto gumama, mašinama za poljoprivredu, što u Irugim 
rezeirvnim djelovima auto-branže i automobilima. Ovo preduzeće 
je inaće veoma skućeno sa skladišnim prostorogi, pa se njegovo 
poslovanje ne može zamisliti daljn^im sužavanjem već postojećeg 
skladišnog irostora. i-ored navedenih poslovnih objekata za koje 
smo zainteresirani, ovo preduzeće raspolaže sa već dotrajalim 
skladišnim prostorom u ulici Pra Grge r.Partića 31. Medjutim, j 
urbanističkim planom je predvidjeno rušanje ovih poslovnih 
objekata, radi izgradnje doma JNA, Donedavr.o preduzeće je 
raspolagao sa manjim sladišnim prostorom ш u ulici Matije 
Gubca.
Medjutim, pr,'e lo dana ovo skMdište je moralo biti srušeno 
radi izgradnje ulice prema urbanističkom planu. Drugog skla-



dišnog prostora za smještaj trgovinskih preduzeea oema. Irema 
tome, ako bi se od našeg pređuzeća oduzeo skladišni prostor 
sa kojim sada preduzeće raspoj.aže u Dervišima, ono bi bilo do- 
vedeno u nezavidan položaj, stoga što nebi moglo produžiti sa 
normalnim poslovanjem. Naime, preduzeće nema mogučnosti da 
ooezbjedi^ smještaj roba koje зе nalazi u skladišnom prostoru 
obezLjedi smještaj roba koje se nalazi u skladišnmom porostoru 
u Dervišima. Sve robe, avo bi ovaj prostor Lio oduzet od našeg 
preduzeća, Lile bi izložene propadanju, a Kroz to preduzeće 
bi došlo u skkob sa zan^nskim propisima u pogledu čuvanja drus- 
tvene imovine.

U toku prošlog mjeseca aše preduzeće je zaključilo 
ugovore sa zavodom "Crvena zastava" i združenim predazećima 
za proizvodnju privrednih vozila i rezervnih dijelova. Prema 
tim ugovorima naše preduzeće treba da obezbjedi odgovarajući 
skladišni prostor za smjestaj roba koje će preuzeti u toku 
i narednih goaina.

-i-rema ugovoru sa zavodima "Crvena zastava" pređuzeće 
treba da plasira u toku ove godine oko 800 putničkih i privred- 
nih vozila te rezervnih dijelova u vrijednosti od cca 65o starih 
dinara. Ugovorom aa združenim ^reduzećem za proizvodnju 
privrednih vozila predvidjeno je da se u toku ove godine 
plasira finanlnih proizvoda u vrijednosti od 1 milijrade st. 
dinara a rezervnih dijelova za ova vozila u vrijednosti od 
cca 2 milijrade, Ovo su velike količine robe koje preduzeće 
objektivno preduzeće ne može da ^.lasira, ali zato mora imati 
odgovarajući slladišni _rostor, i ispunjavati niz drugih 
uslova koji su predviđjeni ugovorom.

Core opisani ;:romet čini samo dio prometa rooa po 
draštvenom planu preduzeća za 19 6 9-godinu. Ludući da preduzeće 
ne raspolaze sa potrebnim obrtnim sredstvima, to je pristup— 
ljeno uzimanju roba u konsignaciju od svih onih dobavljača koji 
daju robu na konsignaciju. Preduzeće ima veliki interes za 
proizvode dobavljača drži u konsignaci^ji, jer kroz to smanjuje

- 5 -
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troškove poslovanja. Medjutim, i za ovo je potreban odgovarajući 
sklađišni prostor, jer svaki dobavljač prije nego pojveri 
robu u konsignaciju, ispituje mogučnost našeg pređuzeća u 
pogledu ukkladištenja tih roba. Sve ovo je imalo za posljedicu 
da su organi upravljanja naseg preduzeća na prijedlog stručnih 
službi dortijeli odiuku da preduzeće pristupi iznalaženju poslov- 
nog prostora pored postoječih poslovnih objekata.

Pomenutim ugovorima je predvidjeno kakvu će bonifi- 
kaciju pređuzeće imati obzirom na ukupnm vrijednost prometa pro- 
izvoda u toku jedne godine.Ako preduzeće nebi ostvarilo ugovo- 
rene količine uslovi kupoprodaje bili bi dosta nepovoljniji jer 
bi bio smanjen rabat od 1 do 57°. Ako bi preduzeće bilo onemo- 
gučeno da plasira ugovorene količine roba zbog neđostatka skla- 
dišnog prostora i obrtnih sredstava ostvarilo bi manju razliku 
u cijeni kroz umanjeni rabat za cca loo miliona starih dinara.

krajem prošlog mjeseca preduzeće je povelo razgovore 
sa ovlaštenim predstavnicima preduzeća "Bosna auto" čiji je 
cilj da se iznadju oblici poslovne saradnje izmedju naša dva 
preduzeća uključujući i sagledavanje opravdanosti odredjenih • 
oblika integracije ova dva preduzeća. Irilikom vodjenja ovih 
razgovora zamtrana je moguonost što većeg plasmana robe preko 
našeg reduzeća pri čemu je posebno analiziran skladišni 
prostor за smještaj roba. Naime, došlo se'do konstatacije da 
Banjaluku u pogleđu svog geografskog položaja pruža veća mogu- 
čnosti za otpremu roba na cijelom podruČju naše zemlje. U 
sklopu ovih mogučnosti uzeti su u obzir kapaciteti sklađišnog 
prostora u ©ervišima stim što je zaključeno ia se kod oba pre- 
duzeća formiraju stručne komisije radi iznalaženja odgovaraju<5ih 
rješenja za poslovnu saradnju izmedju naših radnih organiza- 
ci ja.

Pored navedenog naše preduzeće je zainteresirano za 
izgradnju kapitalnog remonta, gdje će biti riješeno pitanje 
karosirnice , lakirnice i dijagnostičkog centra za odgovarajućim
skladišnim prostorom. oadašnji remont servisni kapaciteti 
našeg preduzeća imaju površinu od cca 5.ooo m2. Ovi kapaciteti
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su postali usko grlo a nisu odgovarajući loeirani za radove 
karosiranja. Sadašnjim svojim kapacitetima preduzeće nije 
u mogucnosti da na poslovima karosiranja udovolji samo pfttre- 
dama "Autporevoza" i drugih radnih organizacija na području 
Banjaluke. Medjutim, postoje veliki zantjevi radnih or6aniza- 
cija sa drugih poiručja BiH, Slavonije i Dalmacije, koji tra- 
že od ovo6 preduzeća usluge od karosiranjua njihovih vozila.
Za karosiranje motornih vozila dotivali smo ponude iz Makedoni- 
je. Medjutim, iz razualjivih razloga preduzeće oije moglo 
udovoljiti svim ovim zahtjevima. Stoga je naša preduzeće 
ohratilo se SO-e sa zahtjevom da se predvidi lokacija za izgra- 
dnjg kapitalnog remonta sa odgovarajućim skiadišnim prostorom.
Mi smatramo da je nužno sagleđati mogučnosti razvoja radnih 
organizacija koje se have ovom grancm djelatnosti i na nitou 
komune naei odgovarajuća rješenja za perspektivno i racionalno 
rješavanje ovih protlema, za period od 5 do lo godina. Ideaino 
mjesto za smještaj ovih kapaciteta nalazi se upravo u Dervišima 
na zemljištu ltoje sada dr^i ovo preduzeće, "Autoservis•' i 
PIK "Ml.Stojanovžć". Iored ostalog predmetno zeipljište nalazi 
se folizu željezničke pruge, i паза radna organizacija je pri- 
stupila sagledavanju moguonosti povezivanja jednog privtednog 
kolosjeka od ovog zemljišta do postoječeg željezničkog kolo- 
зjeka.

Kako smo već u napri^ed navedenom dopisu iznijeli 
svoje mi ljenje u pogiedu dodjele zemljišta Centru za ohrazova- 
nje poljoprivrednih radnika, to smatramo da je potrehno dovesti 
u prvohitno stanje u pogledu korištenja zemljišta i poslovn..h 
ohjekata u Dervisima, te cijeli kompleks ostaviti kod radnih 
orjanizacija "Autokrajine" i "Autoservisa" radi perspektivnog 
i trajnog rješenja ove grane djelatnosti. Smatramo da za to 
postoje zakonsk® mogucnosti.

Budući da se parcijalnom gradnjom ne mogu perspek- 
tivno i racionalno riješiti uslovi ^oslovanja i rnzvoja "Autoser- 
viša" i "Autokrajine" jer već sada svako od ovih pređuzeća ima 
potrehn za gradnjom servisa teških vozila karosirnica,lakirnice i
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dijagnostickog centra sa odgovarajućim skladišnim prostorom 
to smatramo da "bi trebalo pristupiti izradi idejnog projekta 
za izgradnju kapitalnog servisa na dotičnom terenu, u čijoj 
bi izgradnjj učestvovala oba preduzeća. irojektom bi tr balo 
predvi^jeti megučnos etapne izgradnje. Ovakvim zahvatom 
stvorili bi se uslovi za racionalno ulaganje postojećih sred- 
stava i za ekonomično oslovange ovih organizacija u narednom 
pariodu.U ^rotivnom sredstva neće biti racionalno utrošena, 
a niz objekata ivoji će biti locirani na više mjesta neće omogu- 
ćiti da ova gčana na nasem području bude konkurentna ostalim 
radniu. organizacijama sa drugih područja zbog usitnдenosti, 
neadekvatnog funkcionalnog rješenja i povećanja trčškova poslova- 
nja.

Iz svega navedenog je vidljivo da su obje radne organi 
zacije zainteresirane za kapitalni remont, remont koji će rije- 
siti pitanje remontiranja i servisiranja teretnih vozila, ka- 
rosirnice, lakirnice i dijagnostičkog centra sa odgov rajućim 
skladišiim prostorom. Kotorna je cinjenica, koje potvrdjuje 
iskustvo drugih zemalja da svi ovi objekti treba da budu u 
jednom kompleksu medjusobn povezani, pa stoga plediramo na 
ovako rješenje.

Još jednom srolimo da se sagleda izuzetno težak polo- 
žaj radne ortanizacije, ukok. o ostane i bez navedenog skladičgog 
prostora. Prilikom usmenog razmatranja ovog problema, rećeno 
je da bi "Autoservis" iste poslovne objekte mogao dati u zakup 
"Autokrajini" ukoliko isti objekti budu dodjeljeni "Autoservisu",. 
Smatramo blago rečeno da ovako rješenje ne bi bilo korektno.

Obzirom da jo. uvijek nije sagledana pravna strana 
oko đoajele ovog zemljišta, a da od toga zavisi, dali će biti 
primjenjeni propiai o ekspro rijaciji ili propisi o dodjeli zem- 
ljista na korištenje, a budući da je u informaciji Uprave za 
imovinsko pravna pitanja navedeno da je to zemijište sa poslovnim 
objektima već dato na koriotenje jednoj organizaciji iza koje 
stoji niz pravnih sljednika medju kojima je i naše preduzeće, 
to smat ’amo da ovo pitanje treba prethođno raščistiti.
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PIK "Ml.Stojanuvić" ne bi imao nikakvih prava na dotičnoj 
društvenoj imovini, a stvorili hi se uslovi za kompletno 
rješenje lokacije i poslovanja za "Autokrajinu" i "Autoservis", 
radne organizacije koje imaju istu djelatnost.

"PIK Mladen Stojanović" je dostavio zahtjev sa
sadržajem:

U sastavu poljoprivredno industrijskog komhinata 
^Ml.Sto^anović"Bos.Gradiška, nalazi se centar za ohrazovanje 
radnika sa sjedištem u Banjaluci - Dervišil ssnovna djelatnost

Wf

centra je oh.azovanje radnika za zanimanje u poljoprivrednoj 
djelatnosti. Centra je do 31.12.1968.godine djelovao kao samo- 
stalna ustanova, osnovan od strane Repuhličkih organa za potre- 
he ohrazovanja ratara, traktorista i tu đjelatnost ohavlja više 
od 12 godina.

Razvo,jetn Komhinata i polijoprivrede uopšte, a pose- 
hn.o društvene, ukazala se potreha da Centar i dalje ohavlja tu 
djelatnost, ali u nešto širem ohimu,-uz sinhronizovane obrazovne 
djelatnosti, sa potrehama poljoprivredne proizvodnje. Preuzev- 
ši Centar u svoj integralni dio Komhinat se orijentisao na 
razvijanje ove ustanove, sa ciljem da zadrži i unaprijedi 
dosadašnju osnovnu djelatnost, kao i đa stvara uslove za po- 
trehe obrazovanja u ostalim zanimanjima koja trazi savremena 
poljoprivredna proizvodnja. Dakle, Komhinat radi na osposohlja- 
vanju centra u takvu instituciju koja će mući da zađovolji 
potrehe za ohrazovanjem kadrova, kako društvenog takc i indi- 
didualnog sektora poljoprivrede cijelog ovog regiona.

Obzirom da je Komhinat upravo pristupio izradi 
ovakvog koncepta, kroz jedan du oročni period djelatnosti Centra 
koji zahtjeva pored materijalnog i kadrovskog momenta i urhani- 
stičko posmatranje budući da je njegova lokacija na podrucju koje 
podliježe urhanizaciji.

II tom smislu hlagovremeno želimo staviti do znanja 
da će djelatnost Centra hiti i dalje aktuelna, te da kao takva 
dbbije odgovarajući tretman u urbanističkim koncepcijama namje-



lo
korištenja površina.

Centar sada raspolaže sa minimumo potrebnih uslova 
za ohavjanje djelatnost koji se sastoje u slijedećem:

- 5 ha zemljišnih površina pokrivenih ohjektima i kul-
turama,

- nastavnog i smještajnog prostora kapaciteta oko 7 o po-
A

laznika u jednoj smjeni,
- potrehno mehanizacije za praktični dio ohuke,
- upravnim prostorijama,
- skladišnim i drugim kapacitetima za ohavljanje 

osnovne djelatnosti, odnosno za smjestaj mehanizacije i
- potrehnog stručnog i tehničh.og kadra.
Opsti dio poslova obavlja kadrovska služha komhinata.
Za dovodjenje Centra za adekvatne uslove rada, ohzirom 

na njegovu neophodnu funkciju u daljem razvoju komhinata i 
poljoprivrede, uopšte, komhinat će:

- urediti postojeći zemljišni fond za potrehe praktič- 
nog dijela nastave,

- kompletirati otrehnu mehanizaciju i nastavna učila,
- adaptirati postojeće i izgraditi nove potrehne ohjek- 

te za smještaj i ishranu polaznika, ucionički prostor, smještaj 
lahoratorija, kuhinja,

- potrehan smještajni prostor za mehanizaciju, poligon 
za-obučavanje vozača,

- skladisni prostor.
Ovim smo željeli orijentaciono informisati nadležne 

organe oko djelatnosti Centra, a konkretan program razvoja na 
hazi prenutnih i perspektivnih potreha, hiće donešen dok se u 
smislu ur1 anizacije područja Banjaluka odredi urhanisticki 
prostor.

Ha osnovu razgovora sa predstavnicima i razmatranja
dokumentacije te ohilaaka pogona "Poljoremonta" Derviši,
Sekretarijat za privredu i uprava za imovinsko pravne poslove
SO-e Banjaluka predlazu Savjetu'za privredu da predloži SO-e 
da donese slijedeće rješenje:
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1 . Da зе zeml^ište i zgrade koje se vode u opšte naro- 
dnoj imovini u k.o. Derviši dodjele preduzeću "Autokervis" u 
Бапjaluci.

2. Da se hitno pristupi rješavanjjj nedostatka sladišnog 
prostora "Autokrajine" u Banualuci.

3. Da zemljište i z^rade koje ima u posjedu PIK 
"Ml.Stganović" mogu zadovoljiti potrebe Centra za ohrazovanje 
radnika, te da nema potrebe dodjeljivati nove prostorije.

Ovi prijedlozi zasnivaju se na slijedećim činjenicama:
- na ovitr. zemljišnim površinama ne mogu se razvijati 

i organizovati svoje poslovanje oba preduzeća, jer ne postoji 
odgovarajuća površina,

- "Autoservis" je u završnoj fazi obezbjedjenja inve- 
;>ticionih sredstava, i svako odlaganje rješenja ovog pitanja 
negativno bi uticalo-na razvoj- radne organizacije i ove dje- 
latnosti u Banjaluci.

- Autoservis i Poljoremont su jedna radna organizacija 
nakon integracije, a bivsi Poljoremont je ranije razvio svoje 
poslovanje na ovom zemljistu koristeći postojeće objekte. Inve- 
sticionim .rogramom predvidjena je izgradnja objekata za 
proširenje kapaćiteta pogona "P’oljoremonta", a stim se rješava 
problem dislokacije remonta i servisa teških vozila iz užeg 
centra grada Banjaluke.

- Urbanisijčki zavod Banjaluka dao je mišljenje o 
lokaciji predvidjenih objekata na ovom njestu s tim se saglasio 
i Sekretarijat za komunalr.e urbanisti ke poslove SO-e Banjaluka 
što svakako ide u prilog našeg prijedloga.

- Imajući u vidu podatke o poslovanju radne organi- 
zacije "Autoservisa" može зе zakljućiti da su izvršen® solidne 
pripreme za investicije i obezbjedjena finansijska sredstva. U 
svojoj poslovnoj politici rentabilno posluje i obezbjedjuje sre- 
dstva za proširenu reprodukciju,što znaui da je zdrava i sposo- 
bna za investicionu izgradnju na zemljištu koje traši za dodje- 
lu.
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- Na kraju Banjaluka kao centar šire regije Bosanske
krajine mora imati kapacitete sa servisne usluge na putničk- 
im i teretnim vozilima, stim što treba voditi politiku da se 
neki kapačiteti ne dupliraju. (lakirnice, pogon karosšrije, 
dijagnostički pogon i dr.).

Potpisi:
Begić Itraim s.r. 
Ajanović Ešref s.r.

Tačnost prepisa za služlenu upotretu

o v j  e r a v a

ŠEE UPHAVE
ZA IMĐVINSi-0 PRAVNE х OSLOVE 

Ajano^ić Ešre£
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Savjet za privredu na sjednici odriianoj 8.7.1969. 
godine razmatrajući prijedlog stručnih služhi- organa uprave 
predlaže SO-e Langaluka da donese

H J E Š E N  J E

Preduzeću "AUTOSERVIS" - servisno remontnom i trgovin- 
skom preduzeću Banjaluka, daju se na korištenje tez naknade 
nepokretnosti u društvenoj svojini i to:

4 poslovne zgrade koje se nalaze na zemljištu k.č.hr.
83/#.

dvije poslovne zgrade koje se nalaze na zemljištu k.č.
br.83/7 i

jedna poslovna zgrađa koja se nalazi na zemljištu 
k.č.br.83/6, sve upisane u zk.ul.br.78 k.o. Dervisi.

Uz zgrade daje se na korištenje i zemljište koje služi 
za redovnu upotrebu zgrada i to:

- k.č.br.83/3 n pov. od 7237 m2

- k.č.br.83/6 u pov. od 15oo m2,
- k.č.br.83/7 u pov.od 1800 m2, sve upisane u 

zk.ul.br. 78 k.o. Derviši.
U slučaju rušenja zgrada koje se daju na korštenje 

preduzeću "Autoservis" - servisno renontnom i trgovinskom 
preduzeću na veliko Lanjaluka ne pripađa naknada.

PHEDSJEDblksavjeta za privredu
Dušan lomić s.r.

Tačnost prepisa za službenu upotrebu

O v j e r a v a  
ŠEP UPRAVE

ZA IMOVIRSk 0 PHAVNE i OSLOVE 
Ajanović^Ešref*
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